
RADA GMINY

PROTOKOL NrXXXVHI/2016
z obrad XXXVUI sesji Rady Gminy w Daszynie

odbytych w dniu 29 grudnia 2016r.

Ad,l
Przewodnicza_cy Rady — Marek Chwiaikowski otworzyl obrady XXXVTII sesji Rady Gminy
w Daszynie.
Powital przybytych na obrady sesji: radnych, soltysow, Wojta — Zbigniewa Wojtere^,
Sekretarza Gminy-Marixisza Gralewskiego.

Przewodniczajjy stwierdzil, ze sesja jest prawomocna do podejmowania uchwal, poniewaz
uczestniczy w niej 13 radnych tj.87% ustawowego sfcfadu Rady. Nieobecni radni:
B.Lukaszewski, J.Kaczmarek.

Ad. 2
Przewodniczajcy przedstawil porza_dek obrad:

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum .
2. Przyj^cie porzajdku obrad.
3. Zapytania i wolne wnioski .
4. Sprawozdanie z dziaialnosci miedzysesyjnej Wojta Gminy Daszyna.
5. Podj?cie uchwaly w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy

Daszyna na lata 2016-2030.
6. Podjecie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy Daszyna na rok

2016 r.
7. PodJQcie uchwaly uchylajajcej uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na zbycie

nieruchomosci w trybie przetargowym oraz przyj^cie nieruchomosci
w dzierzaw^.

8. Podjecie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na obciajzenie nieruchomosci.
9. Podjecie uchwai w sprawie planow pracy na rok 2017 Komisji Rewizyjnej, Komisji

Rozwoju Spoleczno-Gospodarczego., Komisji Socjalno-Bytowej.
10. Podjecie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na przedluzenie umowy dzierzawy.
1 1 . Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski.
12. Sprawy rozne.
13. Zakonczenie obrad.

Ad.3
Nie zgloszono pytan.

Ad.4
Wojt przedstawil Sprawozdanie z dziaialnosci miedzysesyjnej stanowia_ce zalacznik do
protokohi.
Na obrady sesji przybyli radni :B.Lukaszewski i J.Kaczmarek. Obecnych na sali 15 radnych.

Ad.5
Skarbnik Gminy przedstawila objasnienia do uchwaly Nr XXXVTU/191/2016 w sprawie
zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Daszyna na lata 2016-2030.
Radny T.Dymny zapytal, jakie zmiany nastajpily w objasnieniach, ktore radni otrzymali przed

Skarbnik wyjasnila, ze zmiana polega na uszczegolowieniu zapisow dotycz^cych sprzedazy
zwrotnej. Kwoty nie ulegty zmianie i nic nie zmienilo si^ w zapisach tabel.
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Radny T.Dymny stwierdzit, ze w wierszu dotyczajcym maja_cego powstac zakladu Ryoal
Chicken w 2021 roku przy zaopatrzeniu w wod? raz sa_ wpisywane wydatki, a raz dochody.
Skarbnik wyjasnila, ze bilansujemy wydatki i dochody z wody dla Ryoal Chickena.
Radny T.Dymny poprosil o przedstawienie stanu zadhizenia gminy.
Skarbnik Gminy odczytala kwot? zadhizenia gminy wynoszaca 13.491.134,96. Kwota
Znajduje si? w dokurnentach przekazanych radnym przed sesja_-
Radny T.Dymny zapytal jak liczona jest sprzedaz zwrotna w kontekscie zadhizenia gminy.
Skarbnik odpowiedziala, ze sprzedaz zwrotna nie jest traktowana, jako pozyczka lub kredyt.
Jest to zobowiajzanie.
Radny T.Dymny zapytal, czy przedstawiona kwota zadhizenia gminy obejmuje rowniez
odsetki?
Skarbnik Gminy odpowiedziala, ze odsetki sa_ czym innym .
Radny T.Dymny powiedziai, ze gmina ma zadluzenie 13.491.134,96 zl plus 4000.000 zl
sprzedazy zwrotnej plus czynsz dzierzawny przez pi?c lat 1.758.670 zl. Obshiga dhigu to
kwota 3406.357 zl.
Radny T.Dymny stwierdzdl, ze zobowiajzania gminy wynosza_ 23.224.318 z!. W porownaniu
do dochodami wynosza_cych okolo 20.000.000 zl wyglajdato bardzo zle.
W tym roku zrnamowano pienia_dze na odsetki w kwocie 480 200 zl i 351.000 zl czynsz
dzierzawny. Razem stanowi to kwot? 830.000 zl wydana_na obslug? zadhizenia.
Skarbnik Gminy powiedziala, ze plan wydatkow na obstuge^ dhigu b^dzie nizsze niz
planowano. Splata czynszu dzierzawnego nie jest klasyfikowana, jako obsluga zadhizenia.
Radny T.Dymny stwierdzil, ze jest to rowniez obshiga zadhizenia i 33. to dane, ktore zle wroz^.
gminie. Nie ma planowanych dochodow z wiatrakow, sprzedazy gazu, nie ma wspotpracy z
Firma_ DUON, ktora miala bye duzym odbiorca gazu. Planowane dochody okazaly sie
nieprawdziwe. Byly to dane na papierze, potrzebne na dana_ chwil? do spiepia budzetu. .
Dochody majatkowe w 2016 roku zostaly zrealizowane na kwot? 2.979.028,25 zl.
W kolejnych latach planuje si§ dochody majatkowe: w 2017 - 31261441,38 zl, w 2018 -
24500.338,99 zl, w 2019 - 21876.784 zl. Przez caly rok zwie.ksza si? wydatki, a na koniec
roku drastycznie zmniejsza.
Dochody majatkowe zmniejsza si? o 11.336.394,35 zl, a wydatki majatkowe o kwot?
16.221.370,81 zl. Przez caly rok jest przedstawiany optymistyczny budzet, a na koniec roku
nastepuje totalne zmniejszenie. Wojt otrzymuje jedno z wi?kszych wynagrodzen wsrod
wojtow powiatu l?czyckiego, a efekty jego dziaiania sâ  slabe. Przede wszystkim powinien
dzialac dla dobra spoleczenstwa naszej gminy.
Radny H-Dabrowski odczytal fragmenty z wyroku WSA w Lodzi w sprawie uchwaly w
spra\vie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Daszyna podj?tej w2015 rok.
Radny zapytal dlaczego gmina Daszyna nie stosuje si? do zapisow wyroku. Zdaniem radnego
dziaiania RIO w Lodzi wobec gminy Daszyna nie 33. zlosliwe, ale maj%na celu egzekwowanie
przestrzegania prawa.
Radny zapytal Skarbnika Gminy czy posiada wspomniany wyrok sajdu dotycza^cy WPF-u
Gminy Daszyna.
Skarbnik odpowiedziala, ze nie posiada tego wyroku .
Wojt powiedziai, ze skarga kasacyjna zostala odrzucona i zmiana WPF-u b?dzie uchylona.
Radny HlDabrowski zapytal czy gmina posiada decyzj? o przyznaniu dotacji na uzbrojenie
terenow inwestycyjnych w Korytach i co b?dzie realizowane wr ramach tego zadania.
Na stronach internetowych jest sporo informacji na temat PINI POLSKA, ale raczej w
negatywnie kontekscie. 83. rowniez informacje o planowaniu wstrzymania inwestycji budowy
ubojni drobiu w Korytach, co jest wynikiem dzialan CBA wobec wlasciciela PINI POLSKA.
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Przewodnicza_cy oglosii przerw? w obradach z powodu problemow zdrowotnych jednego
z radnych.
Wznowiono obrady sesji. Obecnych 15 radnych.
Radny HLDabrowski zapytal czy celowe jest inwestowanie w zbrojenie terenow w Korytach
skoro planowana inwestycja moze me powstac.
Radny zwrocil si? z zapytaniem do Przewodniczajcego Rady czy otrzymal z RIO w Lodzi
uchwal? Nr 25/136/2016 w sprawie raportu o stanie gospodarki finansowej Grainy Daszyna.
Jezeli taka uchwala wpfyn?la do Biura Rady Urzedu Gminy powinna bye przekazana do
wiadomosci radnym. Radny odczytal fragmenty uchwaly.
Wojt powiedzial, ze do przytoczonej uchwaly ustosunkowal si? jako organ wykonawczy.
Rada nie byla zobligowana do zajmowania stanowiska w tej sprawie. Regionalna Izba
Obrachunkowa miala prawo do opracowania takiego raportu. Gmina mogla si? odwolac, ale
nie uczynila tego poniewaz dokument nie ma wi?kszego znaczenia dla dziafelnosci gminy.
Odwolanie zostaio zlozone od wyroku WSA w Lodzi, poniewaz sad pierwszej instancji
wydal odmienny wyrok. Wyrok nie jest prawomocny. Gmina chciala podja_c dzialania w
kierunku wykupu sprzedazy zwrotnej, ale RIO wydato negatywna opinie w zakresie
mozliwosci zacî gni?cia kredytu.
Na zadanie realizacji zbrojenia terenow inwestycyjnych zaplanowano w WPF-ie 4.700.000 zl.
Medialne informacje p wycofaniu si? inwestora z Koryt s .̂ nieprawdziwe. B?dzie jedynie
lekkie opoznienie, Wniosek o uzbrojenie terenow inwestycyjnych. w Korytach obejmuje
wykonanie iwodoci^gu, dodatkowej studzienki, modernizacj? SUW, btidow? gazoci^gu od
Janic w kierunku Koryt.
Zarzuty radnego T.Dymnego o niezrealizowanych wydatkach wynikaj^ z planowanej budowy
elektrocieplowni. Byl rozpisany przetarg, ale nie zostal rozstrzygni?ty poniewaz wplyn?la
jedna oferta, ktora przewyzszaJa mozliwosci budzetu. Strona Niemiecka chciala, aby w tym
roku wydatkowac 16.000.000 zl, ale jest to nie mozliwe. W zwiazku z tym podpisano aneks
do umowy ze strona_ niemiecka_ o przesuni?ciu realizacji na 2017 rok. Padlo wiele slow na
temat zadhizenia gminy, a giownie chodzi o sprzedaz zwrotna. Gmina czyni starania o
zacia_gni?cie kredytu na dokonanie wykupu sprzedazy zwrotnej. Post?powanie przetargowe
nie wylonilo banku zainteresowanego udzieleniem kredytu.
Jezeli chodzi o caloksztalt WPF-u jest on perspektywiczny. Zarzut, ze Wojt za duzo zarabia w
kontekscie cia^ych staran w kierunku poprawy zycia mieszkancow gminy jest nie
sprawiedliwy. Wszystkie dzialania pozwalaja^ pozytywnie patrzec w przyszlosc gminy. Byly
gtosy, ze inwestycja budowy gazocia^gu byla niepotrzebna. Dzieki gazociqgowi pojawil si?
w gminie duzy inwestor. Bez tych wszystkich inwestycji nikt by nie zwroci! uwagi na mal .̂
wiejska grain? Daszyna . Wojt ma nadziej, ze wszystkie planowane inwestycje uda si?
zrealizowac dla dobra gminy i mieszkancow. Omawiane uchwaly jak co roku na koniec
grudnia porz^dfcuja, zapisy budzetu.
Przewodnicza_cy oglosii przerw? w obradach z uwagi na zaslabni?cie radnego.
Wznowiono obrady sesji. Obecnyoh na sali 14 radnych. Nieobecny radny J.Kaczmarek.

Radny T.Dvmnv stwierdzil, ze nie mozna optymistycznie patrzec na dochody gminy
poniewaz stosunek zadluzenia gminy do dochodow wynosi 115%. Wszelkie opinie RIO na
temat budzetu sa_ negatywne. Jest to sygnalem dla Rady, aby reagowala na zaistniala. sytuacj?.
Radny juz od dwoch lat apeluje do pozostalych radnych o zatrzymanie Wqjta w jego
dzialaniach. Niestety sytuacj a si? pogarsza.
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Radni 33. przedstawicielami swoich srodowisk i powinni dziaiac dla ich dobra. W WPF-ie na
2017 rok planuje si? dochody majajkowe w wysokosci 31.000.000 zt, co jest nierealne do
wykonania. Dzialania Wojta wyniszczajct finansowo gmin?,
Wojt odpowiedziai, ze plany finansowe gminy Daszyna sa_, jak najbardziej realne do
wykonania. Rola_ opozycji jest negowanie, dlatego nie dziwia_ ciajgle ataki ze strony radnego
Dymnego i negowanie wszelkich dzialan. Planowane zalozenia uda si? zrealizowac. Dzi?ki
powstaja_cym inwestycja^ sytuacja finansowa gminy b?dzie ulegaia poprawie.
Radny H.Dabrowski stwierdzil, ze prognozy na lata nastepne dla gminy sa_ wspaniale. Pytanie
jak uda si? spiac finansowo realizacje tak ogromnego przedsi?wzi?cia jakim jest budowa
elektrocieplowni.
Wojt powiedziai, ze koszt zadania to 47.000.000 zi. Mamy srodki niemieckie w kwocie
37.000.000 zi oraz duze szanse na dofinansowanie z RPO. Wniosek, ktoiy gmina zlozyla
przeszedl pozytywnie analiz? formaln^. wi?c sa_ szanse na dofinansowanie.
Zakonczono dyskusj?.
Przewodniczacy poddal pod glosowanie uchwal? Nr XXXVDI/191/2016 w sprawie zmiany
Wieloletniej prognozy Finansowej Gminy Daszyna na lata 2016-2030.
Wynik giosowania:
Za 10
Przeciw 2
Wstrzymuj^ce 2
Uchwala zostala przyj?ta wi?kszoscia^ glosow.

Ad.6
Przewodniczacy odczytal uchwai? Nr XXXVIH/192/2016 w sprawie zmian do budzetu
Gminy Daszyna na 2016 rok.
Radny T.Dymny stwierdzil, ze dochody gminy zmniejszajq. si? o 11.000.000 zi. Jest to
bardzo duza kwota. Wydatki budzetu zostajq. zmniejszone o 16.229.422,65 zl. Czy w takiej
sytuacji ocena osob odpowiedzialnych za wykonanie budzetu moze bye pozytywna?
W przysziosci jest zagrozone funkcjonowanie gminy. Deficyt w kwocie 1836.000 zl. Jest to
absolutnie nie do przyj?cia. Radni glosuja^c za takim budzetem pchaja^ gmin? w przepasc.
Dlaczego radni nie godz .̂ si? na giosowania imienne nad uchwalami budzetowymi. Jest to
tehorzostwo. Dlaczego nie chca_ pokazac spoleczenstwu jak giosuja_. Wojt realizuje swoja_
polityk?, a caia sytuacja finansowa gminy jest bardzo zla.
Wojt stwierdzii, ze forma ataku na jego osob? i pozostaiych radnych stosowana przez radnego
jest obrazliwa. Niech radny Dymny powie publicznie mieszkancom w swoim okr?gu
wyborczym, ze byl przeciwny termomodemizacji koszar w Daszynie, przeciwny powstaniu
elektrocieplowni . Watpil w dotacj? i si? pomylil. Gminie przyznano srodki, ktore dzisiaj
przesuwamy w budzecie.
Radny H.Dabrowski stwierdzii, ze czytal zapisy SWIZ i pieniq.dze z Niemiec b?da_
przekazywane bezposrednio wykonawcom wi?c dlaczego sa_ wpisywane w budzet gminy.
Jezeli chodzi o zaciqgni?cia kredytu, to zaden bank nie byl zainteresowany kredytowaniem
gminy Daszyna przy kolejnych negatywnych opiniach o budzecie. Padia propozycja
wypuszczenia obligacji, ale raczej gmina nie ma na to szans.
Zakonczono dyskusj?.
Przewodniczacy poddai pod glosowanie uchwal? Nr XXXVJJJ/192/2016 w sprawie zmian do
budzetu gminy Daszyna.
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Wynik giosowania:
Za 10
Przeciw 2
Wstrzyrnuja_ce 2
Uchwai? przyjeto wiekszoscia^ gtosow.

Ad. 7
Przewodniczacy odczytal uchwal? Nr XXXVTII/ 193/2016 tichylaja_ca_ uchwal? w sprawie
wyrazenia zgody na zbycie nierachomosci w trybie przetargowym. oraz przyj?cie
nieruchomosci w dzierzaw?,
Sekretarz poinformowal, ze uchwala byla podjeta w 2014 roku, Obecnie jest zbyteczna, a jej
zapisy sa_ zwiajzane z ucliwal% ktora b^dzie podejmowana w nast^pnym punkcie porza_dku
obrad.
Nie zgloszono pytan.
Przewodnicza_cy poddal pod gtosowanie uchwai? Nr XXXVIII/ 193/2016 uchylaja_c% uchwal?
w sprawie -wyrazenia zgody na zbycie nieruchomosci w trybie przetargowym oraz przyjecie
nieruchomosci w dzierzaw?.
Wynik glosowania:
Za 12
Przeciw 0
Wstrzymujace 2
Uchwal? przyj^to wi^kszosci^. glosow.

Ad.8
Przewodniczacy odczytai uchwal? Nr XXXVIII/194/2016 w sprawie wyrazenia zgody na
obciazenie nieruchomosci.
Wojt pomformowal., ze wartosc hipoteki ulegla zmianie na 1.160,777,00 zi. Informacja o
wysokosci hipoteki dotarla w trakcie sesji. Wojewodzki Fundusz Ochrony Srodowiska i
Gospodarki Wodnej wyrazil zgod§, aby gwarancj^ bankowa_—lokata powyzej 5% zamienic na
hipotek? z nieruchomosci gminnej. Gwarancja bankowa jest kosztowniejsza niz
zabezpieczenie Mpoteczne.
Radny T.Dymny przypomnia} Wojtowi, ze na zebraniu, mieszkancy Daszyny wyraznie
sprzeciwili si? sprzedazy tego obiektu i zobligowali Wojta, do wznowienia dziatalnosci
kulrurahiej. Nadal nic w tym kierunku nie zostelo zrobione. Radny zapytal kto administruje
budynek po GOK-u w Daszynie i kto odpowiada za znajdujacy si? tarn majatek.
Sekretarz odpowiedziaj:, ze za majatek odpowiada Wojt Wiekszosc wyposazenia zostala
przeniesiona do innych obiektow.
Radny T.Dymnv stwierdzil, ze jako dyrektor szkoly administrowai ten budynek i dobrze
pami§ta co znajdowalo si? na wyposazeniu. Teraz budynek potrzebny jest Wojtowi, aby
zrobic zastaw pod pozyczk?. Dlaczego nie daje si§ pod hipotek? obiektow z Mazewa?
Radny zglosil wniosek o giosowanie imienne nad uchwala_.
Zalconczono dyskusj?
Przewodniczacy poddal pod gtosowanie wniosek o przeprowadzenie giosowania imiennego
nad uchwal̂ .:
Wynik giosowania:
Za 4
Przeciw 8
Wniosek nie zostal przyjety.
Przewodnicza_cy poddal pod giosowanie uchwal? Nr XXXVIII/194/2016 w sprawie
wyrazenia zgody na obciajzenie nieruchomosci.
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Wynik glosowania:
Za 10
Przeclw 2
Wstrzymujg.ee 2
Uchwal? przyjeto wiejcszoscia^ glosow,

Ad.9
Przewodniczacy poddai pod glosowanie uchwary w sprawie piano w pracy komisji starych na
2017rok:
- uchwalaNr XXXYEH/195/2016 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej
na rok 2017 - 14 za przyj^tajednogiosnie.,

- uchwala Nr XXXVIII/196/2016 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rozwoju
Spoieczno-Gospodarczego na rok 2017 - 14 sa przyj^tajednoglosnie

- uchwala Nr XXXVin/197/2016 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Socjalno-
Bytowej na rok 2017 - 14 za przyjeto jednoglosnie

Ad.10
Przewodniczacy odczytal uchwal? Nr XXXVHI/198/2Q16 w sprawie wyrazenia zgody na
przed-hizenie umowy dzierzawy.
Radna MLGrabowska powiedzial, ze jest to dziatka znajdujaca si^ w Korytach przy blokach.
Na dzialce znajduje si? sklep prywatny. Sklep jest bardzo potrzebny na osiedlu, zwlaszcza dla
osob starszych. Nie przediuzenie umowy skutkuje zamkni^ciem sklepu. Be/izie to wielka
krzywda dla mieszkancow.
Przewodniczacy stwierdzil, ze wsponmiany przez radna_ sklep to kontener. W poblizu osiedla
znajduje si? murowany sklep na dzialce naleza_cej do Pana Gawronskiego.
Mozna wydzierzawic plac wraz budynkiem. B?dzie wowczas sklep funkcjonuj^cy w
odpowiednich warunkach,
a nie jak dotychczas w obskurnym kontenerze.
Sekretarz powiedzial, ze dotychczasowy dzierzawca Pan Nowakowski zlozyl do gminy
podanie z prosb^. o kontjoiuacj? dzierzawy dzialki grninne. Dlatego przedlozono Radzie
projekt uchwaly.
Zakonczono dyskusj?.
Przewodniczacy poddai pod glosowanie uchwal? Nr XXXVIII/198/2016 w sprawie
wyrazenia zgody na przediuzenie umowy dzierzawy.
Wynik glosowania:
Za 4
Przeciw 1
WstrzyrnuJ3.ce 9
Uchwal? przyj?to wi?kszoscia_ giosow.
Obrady sesji opuscili radni : Szymanski, Kinski. Obecnych 12 radnych.

Ad.ll
Przewodniczacy odczytat uchwal? Nr XXXVTII/199/2016 w sprawie okreslenia wysokosci
oplat za korzystanie z wychowania przedszkolnego przez dzieci w wieku do lat 5 w gminie
Daszyna.
Nie zgloszono pytan.
Przewodniczajsy poddai uchwal? pod glosowanie.
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Wynik giosowania:
Za 12
Pizeciw 0
Wstrzymuja_ce 0

przyj?to jednogtosnie.

Ad.12
Nie zgloszono pytan w punkcie 3.

Ad.13
Przewodnicza_cy zaprosiJ uczestaikow sesji na spotkanie swiateczno-noworoczne z udziaieni
zaproszonych gosci do dworku w Daszynie. Spotkanie uswietni wystejp Zespoiu Daszynianki
i Orkiestry Deta OSP Mazew.

Ad.14
W zwiajzku z wyczerpaniem porza_dku obrad Przewodnicza_cy Rady zamknajt obrady XXXVIII
sesji Rady Gminy w Daszynie.

Protokotawata:
D.Kazmierczak



SG.0057.12.2016
SPRAWOZDANIE Z DZIALALNOSCI MI^DZYSESYJNEJ

WOJTA GMINY

W okresie miedzysesyjnym podejmowalem nastepuj^ce czynnosci:
- podpisalem umowe na wykonanie studium wykonalnosci dla projektu budowa i przebudowa
bazy sportowej przy szkolach publicznych w Daszynie i Mazewie z Matex Marcin Kacperski
z Lodzi,
- podpisalem umowy na weryfikacje dokumentacji postepowania przetargowego zadania
Przebudowa lokalnych drog w miejscowosciach Lubno, Mazew, Mazew Kolonia, Zieleniew z
firm^NOMOS z Poznania,
- podpisalem umow? na wykonanie napraw przydomowych oczyszczalni sciekow z Zakladem
Uslug Wodno-Kanalizacyjnych Ewa Clapa,
- oglosilem drugi przetarg na przebudow? drog lokalnych - droga nr 3 Lubno-Nowy Mazew;
droga nr 4 Nowy Mazew — Mazew; droga nr 4 w Mazewie oraz droga nr 20 Kolonia Mazew —
Zieleniew z uwagi iz w pierwszym przetargu zaoferowano zbyt wysok^. cene,
- oglosilem przetarg na budow$ sieci i przylaczy gazowych w ramach projektu Przygotowanie
terenow inwestycyjnych w Walewie,
- oglosilem i rozstrzygn^lem przetarg na dostaw? gazu ziemnego wysokometanowego(grupa
E) obejmujq.ca sprzedaz gazu do ogrzania obiektow Gminy Daszyna

Wydalem nastepujq.ce zarzq.dzenia:
- w sprawie wykonania Uchwaly nr XXXVII/188/2016 Rady Gminy w Daszynie z dnia
09.12.2016r. w sprawie zmian w budzecie gniiny Daszyna na 2016 rok,
- w sprawie powolania komisji postepowania (trzy zarz^dzenia do kazdego przetargu),
- w sprawie scentralizowanych zasad rozliczen podatku VAT w Gminie i jej jednostkach.
budzetowych,
- w sprawie powolania komisji konkursowej w celu opiniowania zlozonych ofert w otwartym
konkursie ofert na powierzenie realizacji zadania publicznego z zakresu pomocy spolecznej
- w sprawie zmian w budzecie gminy na 2016 rok (dwa),

Daszyna, dnia 29 grudnia 2016 r.


